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PROTOKÓŁ NR III/14

III   SESJI

RADY MIEJSKIEJ 

W ŻNINIE

W DNIU 29 GRUDNIA 2014 ROKU 

/Zawiera 36 stron i 21 załączników/
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P R O T O K Ó Ł  NR III/14

III sesji Rady Miejskiej w Żninie, 

która odbyła si ę w dniu 29 grudnia 2014 roku 

w sali narad Urz ędu Miejskiego w Żninie 

przy ulicy 700-lecia 39 

  

Protokolant sesji: 

Łukasz Lisiecki - inspektor Biura Rady Miejskiej

AD PKT 1 – OTWARCIE I STWIERDZENIE KWORUM  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek- o godzinie 900 otworzył III sesję  i stwierdził,

że  zgodnie  z  listą  obecności  w  posiedzeniu  uczestniczy  21  radnych,  co  wobec

ustawowego  składu  Rady  wynoszącego  21  osób  stanowi  kworum  pozwalające  na

podejmowanie prawomocnych uchwał.  Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do

niniejszego protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady powitał:

1. Panie i Panów Radnych,

2. Burmistrza Żnina Pana Roberta Luchowskiego,

3. Sołtysów Gminy Żnin, 

4. Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych Gminy Żnin,

5. Pracowników Urzędu Miejskiego,

6. Prasę lokalną,

7. Radio Żnin,

8. Wszystkich obecnych na sali.
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AD PKT 2 - Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek -  przedstawił porządek obrad III sesji Rady

Miejskiej w Żninie, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Następnie zapytał czy są pytania bądź uwagi do porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Burmistrz  Robert  Luchowski  -  zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad

dodatkowego  punktu  dotyczącego  podjęcia  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie

ustalenia dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru.  

W  okresie  międzysesyjnym  do  Rady  Miejskiej  w  Żninie  zwróciła  się  grupa  kupców o

obniżenie opłaty targowej z 22 zł  na 11 zł  na okres 3 miesięcy,  ze względu na to,  że

dochody w tych miesiącach są znacznie niższe niż w pozostałych miesiącach roku. Na

posiedzeniach  wspólnych  Komisji  Rady  ten  wniosek  spotkał  się  z  aprobatą  Radnych,

wobec tego   moja prośba o wprowadzenie tego projektu uchwały do porządku obrad w pkt

15.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz  Koziełek  -   zapytał  czy są  pytania.  Pytań  nie  było,

wobec  tego  poddał  pod  głosowanie  propozycję  Burmistrza  Żnina  o  wprowadzeniu  do

porządku obrad projektu uchwały  zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia dziennych

stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru.

W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych  

Za było 19 Radnych 

Wstrzymało się 2 Radnych

Rada  wprowadziła  do  porz ądku  obrad  projekt  uchwały   zmieniaj ący  uchwał ę  w

sprawie ustalenia dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru jako pkt

15.

Porządek III sesji po zmianie przedstawia si ę następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.

4. Sprawozdanie Burmistrza Żnina z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania

uchwał Rady Miejskiej.
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5. Interpelacje Radnych.

6. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na rok 2014.

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania

Problemów Uzależnień na rok 2015.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, któ-

rych przedmiotem są te same części nieruchomości położonej w Rydlewie.

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia środków z Funduszu Spójności z Priorytetu IX - Infra-

struktura energetyczna przyjazna środowisku i efektywność energetyczna w ramach Działania

9.3 - Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej - plany gospodarki niskoemisyjnej

(PGN) (Konkurs nr 2 /POIiŚ/ 9.3/2013).

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia członków do Rady Pożytku

Publicznego Gminy Żnin.

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Żnin do Powiatowej Rady

Zatrudnienia w Żninie.

12. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Żninie.

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Żnin na 2014 rok.

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy

Żnin na 2014 rok, które nie wygasają z upływem roku budżetowego ze względu na niezreali-

zowane kwoty tych wydatków do końca 2014 roku oraz określenia ostatecznego terminu do-

konania każdego wydatku ujętego w tym wykazie.

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  sprawie ustalenia dziennych stawek opłaty targowej i

sposobu jej poboru.

16. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia wyborów organów wykonawczych sołectw –

sołtysów oraz rad sołeckich na terenie Gminy Żnin.

17. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  trybu  prac  nad  projektem  uchwały

budżetowej.

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy na 2015 rok stałych Komisji Rady

Miejskiej w Żninie.

19. Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia  ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Żninie  na

2015 rok.

20. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Żnin.
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21. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Żnin.

22. Odpowiedzi na interpelacje Radnych.

23. Zapytania, wolne wnioski i informacje.

24. Zakończenie.

AD PKT 3 -  Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek -  powiedział, że II sesja odbyła się w dniu 5

grudnia 2014 r. Protokół z tej sesji zawiera 27 stron i  8 załączników. Z treścią protokołu

zapoznał  się,  wiernie  odzwierciedla  przebieg tej  sesji,  w  związku z  tym zaproponował

przyjęcie protokołu.

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada jednogło śnie przyj ęła protokół z II sesji Rady Miejskiej w Żninie.

AD PKT 4 - Sprawozdanie Burmistrza Żnina z działalności w okresie międzysesyjnym

oraz z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Burmistrz Robert Luchowski -  powiedział, że dzisiejsze sprawozdanie, które przedstawi

nie znalazło się w materiałach dla Radnych, ponieważ  proponuje bardziej szczegółowe i

skrupulatnie wykonane sprawozdanie. Mam nadzieję, że od następnej sesji sprawozdanie

będzie integralnym materiałem, jeśli chodzi o sesję. 

Następnie przedstawił sprawozdanie następującej treści:

Wykonując  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Żninie  oraz  zadania  gminy  określone

przepisami  prawa,  a  szczególnie  w  ustawie  z  dnia  8  marca  1990  r.  o  samorządzie

gminnym  –  w  okresie  od  dnia  28  października  2014  r.  podjęte  zostały  następujące

działania (stan na 17.12.2014 r.):

 Wydane zostały  26 zarządzenia w następujących sprawach:

1. w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego na nieruchomości stanowią-

cej własność Gminy Żnin, położonej w Żninie;

2. - Rada Miejska w Żninie uchwałą  z dnia 19 września 2014 r. wyraziła zgodę na ustano-

wienie ograniczonego prawa rzeczowego w postaci służebności swobodnego przejścia i
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przejazdu przez nieruchomość stanowiącą własność Gminy Żnin położonej w Żninie przy

ul. Szkolnej, organem reprezentującym Gminę Żnin w sprawach gospodarowania nieru-

chomościami jest Burmistrz Żnina

3. w sprawach  dotyczących gospodarowaniem mieszkaniowym zasobem Gminy Żnin (2

zarządzenia);

- przydział lokalu socjalnego w Słębowie i w Żninie przy ul. Szpitalnej (wnioski pozytywnie

zaopiniowane przez Komisję Mieszkaniową) 

4. w sprawach organizacji wyborów samorządowych w 2014 r. (2 zarządzenia);

- jedno dotyczy ustanowienia operatorów informatycznej obsługi obwodowych komisji wy-

borczych w Gminie Żnin w zakresie wykorzystania techniki elektronicznej, a drugie udo-

stępnienia miejsc na odpłatne umieszczanie materiałów wyborczych wszystkich komitetów

wyborczych na terenach komunalnych Gminy Żnin

5. w sprawach dotyczących sprzedaży mienia stanowiącego własność Gminy Żnin (6 za-

rządzeń);

- działka o powierzchni 0,3279 ha położona w Żninie, ustalona cena wywoławcza do prze-

targu to kwota 600.000,00 zł

- działka o powierzchni 169 m2 położona w Żninie (ul. W. Pieniężnej), ustalona cena wywo-

ławcza do przetargu to kwota 12.000,00 zł - lokal mieszkalny przy ul. Mickiewicza o pow. 

49,3 m2 - trzech lokali mieszkalnych przy ul. Kopernika (36 m2), Szpitalnej (39,5 m2) i Młyń-

skiej  (61,6 m2)

- Rada Miejska w Żninie wyraziła  zgodę na sprzedaż części nieruchomości położonej w 

Żninie przy ul. 700-Lecia o pow.  885 m2, jako mogącej poprawić warunki zagospodarowa-

nia  przyległej nieruchomości, wobec braku możliwości jej zagospodarowania jako odręb-

nej nieruchomości; - działka o powierzchni 1,00 ha, położona w Białożewinie,  ustalona 

cena wywoławcza do przetargu to kwota 55.000,00 zł

6.  w sprawie przeprowadzenia kontroli gospodarki finansowej samorządowych instytucji

kultury dla których gmina Żnin jest organizatorem;

7. w sprawie przeznaczenia do oddania w najem i dzierżawę nieruchomości stanowiących

własność gminy Żnin (2 zarządzenia); - działka o pow. 250 m2 położona jest w sąsiedztwie

drogi gminnej (Towarowej) i wojewódzkiej (Dworcowej) 
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- najem części działki przy Placu Wolności (ogródek przydomowy)

8. w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego na nieruchomości stanowią-

cej własność Gminy Żnin, położonej w Żninie;

- Rada Miejska w Żninie wyraziła zgodę na ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowe-

go w postaci służebności przesyłu dla przebudowy linii napowietrznej WN 110 kV relacji

Pakość – Żnin, na nieruchomościach będących własnością Gminy Żnin

9.  w sprawie  udzielenia  pożyczki  dla  Lokalnej  Grupy  Działania  PAŁUKI  -  WSPÓLNA

SPRAWA;

- udzielona została Lokalnej Grupie Działania Pałuki-Wspólna Sprawa pożyczka w kwocie

45.000,00 zł na realizację zadania „Piechotą przez Bory Tucholskie, Krajnę i Pałuki” dofi-

nansowanego ze środków Unii Europejskiej

10.  w sprawie  projektu  Wieloletniej  Prognozy Finansowej oraz projektu budżetu Gminy

Żnin na 2015 r.;

- zgodne z art. 230 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicz-

nych w terminie do dnia 15 listopada roku poprzedzającego rok budżetowy należy przedło-

żyć projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej

11. w sprawie zmian kwot dotacji celowych przyznanych gminie, przeniesienia wydatków w

toku wykonywania budżetu między paragrafami (2 zarządzenia); - zmiany w planie docho-

dów to między innymi zwiększenie decyzją Wojewody Kujawsko -Pomorskiego dotacji o

kwotę 456.073 zł na realizację świadczeń rodzinnych  i świadczenie z funduszu alimenta-

cyjnego -  zwiększenie dotacji o  kwotę 27.752 zł na wypłatę dodatków w wysokości 250 zł

miesięcznie na pracownika socjalnego zatrudnionego w pełnym wymiarze czasu pracy, re-

alizującego pracę socjalna w środowisku w roku 2014,

12. w sprawie przeprowadzenia kontroli dotacji celowych udzielonych jednostkom nie zali-

czanym do sektora finansów publicznych na realizacje zadań własnych gminy;Przeprowa-

dzenie przedmiotowych kontroli pozwoli na dokonanie weryfikacji poprawności prowadzo-

nej przez samorządowe instytucje kultury gospodarki finansowej ze szczególnym uwzględ-

nieniem kryteriów legalności  i  celowości  wydatkowania  środków z  dotacji  podmiotowej

przekazywanej przez Organizatora,

13. w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji udziałów w spółkach, wartości niematerial-

nych i prawnych oraz akcji i gwarancji ubezpieczeniowych oraz druków ścisłego zaracho-
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wania;

-  Zgodnie  z  przepisami  ustawy  o  rachunkowości  oraz  z  wydanym  Zarządzeniem  Nr

133/2005 Burmistrza Żnina z dnia 18 października 2005 r. w sprawie instrukcji, zasad i try-

bu przeprowadzenia inwentaryzacji w Urzędzie Miejskim w Żninie;

14.  w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji  zapasów żywności  w stołówkach przed-

szkoli, szkół i gimnazjum;

15. w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji materiałów (2 zarządzenia);

- kostka czerwona, krawężniki (Plac ul, Kl. Janickiego), kostka (ul. Polna)

- bele drewniane, materiały znajdujące się na terenie przy ulicy Dworcowej 12

16. w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji paliwa (2 zarządzenia).

- paliwo- samochód Toyota Avensis,

- paliwo- samochód Renault Kangoo,

- paliwo  samochód Renault TRAFIC,

- paliwo- ciągnik CZN C254,

- paliwo -Volkswagen CZN 10LR

- paliwo Autosan CZN N835

- paliwo do wozów bojowych i motopomp gaśniczych

Wykonano  6  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Żninie  podjętych  na  I  i  II  sesji  w  dniach

28 listopada  i 5 grudnia 2014 r. 

W okresie międzysesyjnym uczestniczyłem w następujących wydarzeniach:

  5.12.2014 ślubowanie  burmistrza  na  II  sesji  Rady  Miejskiej  w  Żninie;
zatrudnienie z wyboru na czas kadencji;
urlop bezpłatny w ZSP w Żninie na czas kadencji w trybie 
art. 68, pkt 1 KN

  8.12.2014 spotkanie burmistrza z naczelnikami wydziałów UM w Żninie
decyzja  o  zatrudnieniu  pana Pawła  Sikory  na stanowisku  doradcy
burmistrza d.s.  rozwoju lokalnego oraz pana dr.  Marka Gałązki  na
stanowisku doradcy d.s. finansowych 
decyzja o wizytacji  w we wszystkich wydziałach UM w terminie od
9.12.2014 do 19.12.2014 /zgodnie z  przyjętym harmonogramem/ -
zapoznanie się z pracownikami i zakresem ich obowiązków
spotkanie  w  Starostwie  Powiatowym  w  Żninie  z  panią  Agnieszką
Małecką   kierownikiem Wydziału  Promocji  i  Rozwoju  Lokalnego  w
sprawie   programu „Polityka terytorialna  Województwa  Kujawsko-
Pomorskiego  na  lata  2014-2020”  Obszar  Rozwoju  Społeczno-
Gospodarczego Powiatu Żnińskiego”
/burmistrzowi  towarzyszył  pan  Paweł  Sikora  –  doradca  burmistrza
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d.s. rozwoju lokalnego/
analiza  projektu  budżetu  gminy  na  2015  rok;  podjęcie  działań  w
zakresie szczegółowej analizy projektu budżetu oraz o przygotowaniu
autopoprawki burmistrza 
decyzja o wydłużeniu pracy UM we wtorki do godz. 17.00 i skróceniu
pracy UM w piątki do 14.00
decyzja o wyznaczeniu terminu i godzin spotkań burmistrza 
z Mieszkańcami; wtorki 9.00-11.00 i 14.00-17.00
analiza wysokości podwyżek wynagrodzenia dla pracowników UM w
Żninie w 2014 roku; w 2014 r. trzykrotnie wzrastało wynagrodzenie
pracowników UM, w lutym, lipcu i wrześniu /od 60,oo zł do 550,oo zł
brutto/,  niektórzy  pracownicy  otrzymali  podwyżkę  kilkukrotnie,
niektórzy nie otrzymali żadnej podwyżki 
interwencja  w  sprawie  lodowiska  po  zakwestionowaniu  legalności
jego usytuowania i  decyzja o przeniesieniu podbudowy lodowiska z
Placu  Wolności  w  Żninie  na  stadion  miejski  i  budowa  lodowiska
/przeniesienie podbudowy i sprzątanie terenu odbyło się nieodpłatnie
przez firmę budowlaną/ 

   9.12.2014 Biuro Burmistrza /wizyta w wydziałach/ - spotkanie z pracownikami,
zakres obowiązków
spotkanie  zespołu  w  sprawie  autopoprawki  burmistrza  do  projektu
budżetu na 2015 rok z udziałem burmistrza, pana dr. Marka Gałązki –
doradcy  burmistrza  d.s.  finansów  oraz  pani  Aleksandry  Szpek  –
kandydatki na skarbnika gminy oraz pomocy  pani Ireny Pilarskiej –
skarbnika gminy Żnin oraz naczelników wydziałów
spotkanie  burmistrza  w  sprawie  organizacji  „Kiermaszu
świątecznego” w dniu 21.12.2014 r. 

10.12.2014 Wydział  Organizacyjny  i  Spraw  Obywatelskich  (OSO)  /wizyta  w
wydziałach/ - spotkanie z pracownikami, zakres obowiązków
spotkanie  zespołu  w  sprawie  autopoprawki  burmistrza  do  projektu
budżetu na 2015 rok z udziałem burmistrza, pana dr. Marka Gałązki –
doradcy  burmistrza  d.s.  finansów  oraz  pani  Aleksandry  Szpek  –
kandydatki na skarbnika gminy oraz pomocy  pani Ireny Pilarskiej –
skarbnika gminy Żnin oraz naczelników wydziałów

11.12.2014 spotkanie w sali  sesyjnej UM w Żninie z naczelnikami wydziałów i
kierownikami jednostek  w sprawie   programu „Polityka  terytorialna
Województwa  Kujawsko-Pomorskiego  na  lata  2014-2020”  Obszar
Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Powiatu Żnińskiego
Wydział Budżetu i Finansów (BF) /wizyta w wydziałach/ - spotkanie z
pracownikami, zakres obowiązków
spotkanie burmistrza z przedsiębiorcami wyłonionymi w przetargu na
realizację zadania związanego z odśnieżaniem terenu miasta i gminy
Żnin;  uzgodnienia  dotyczące  reagowania  kryzysowego  i  ewidencji
czasu pracy
spotkanie  zespołu  w  sprawie  autopoprawki  burmistrza  do  projektu
budżetu na 2015 rok z udziałem burmistrza, pana dr. Marka Gałązki –
doradcy  burmistrza  d.s.  finansów  oraz  pani  Aleksandry  Szpek  –
kandydatki na skarbnika gminy oraz pomocy  pani Ireny Pilarskiej –
skarbnika gminy Żnin oraz naczelników wydziałów

12.12.2014 spotkanie burmistrza z posłem na Sejm RP panią Iwoną Kozłowską
(PO) i posłem Tomaszem Lenzem (PO) – szefem regionu kujawsko-
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pomorskiego PO; nawiązanie współpracy w zakresie realizacji zadań
gminy  oraz  możliwości  uruchomienia  w  Żninie  Biura  Poselskiego
posłanki Iwony Kozłowskiej
spotkanie  zespołu  w  sprawie  autopoprawki  burmistrza  do  projektu
budżetu na 2015 rok z udziałem burmistrza, pana dr. Marka Gałązki –
doradcy  burmistrza  d.s.  finansów  oraz  pani  Aleksandry  Szpek  –
kandydatki na skarbnika gminy oraz pomocy  pani Ireny Pilarskiej –
skarbnika gminy Żnin oraz naczelników wydziałów
udział  burmistrza w delegacji  do Poznania  na pogrzeb komandora
Kowalkiewicza  -  współtwórcy  zawodów  motorowodnych  w  Żninie,
Honorowego Obywatela Gminy Żnin

15.12.2014 spotkanie burmistrza z komendantem powiatowym policji  w Żninie;
bezpieczeństwo i zasady współpracy burmistrza z policją
spotkanie  burmistrza z  panem Tomaszem Gronetem – dyrektorem
ŻDK; organizacja „Kiermaszu świątecznego”,
współpraca z zarządem stowarzyszenia Radio Żnin FM,
Wydział  Dróg,  Remontów  i  Inwestycji  wizyta  w  wydziałach/  -
spotkanie z pracownikami, zakres obowiązków
spotkanie  zespołu  w  sprawie  autopoprawki  burmistrza  do  projektu
budżetu na 2015 rok z udziałem burmistrza, pana dr. Marka Gałązki –
doradcy  burmistrza  d.s.  finansów  oraz  pani  Aleksandry  Szpek  –
kandydatki na skarbnika gminy oraz pomocy  pani Ireny Pilarskiej –
skarbnika gminy Żnin oraz naczelników wydziałów

16.12.2014 Wydział  Mienia,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  /wizyta  w
wydziałach/ - spotkanie z pracownikami, zakres obowiązków
odbiór  „Ciągu  pieszo-rowerowego”  w  Bożejewiczkach  z  udziałem
m.in. pani sołtys Haliny Krygier, radnej Rady Miejskiej w Żninie

17.12.2014 spotkanie burmistrza z panią Teresą Maciejewską odpowiedzialną w
UM w Żninie za nabór do prac interwencyjnych i robót publicznych
/omówienie  przejrzystych  zasad  naboru  pracowników/  -  decyzja
burmistrza  o  powołaniu  komisji  w  celu  opracowania  formularza
zgłoszeniowego  i  kryteriów  naboru  do  robót  publicznych  i  prac
interwencyjnych /3 przedstawicieli burmistrza; 2 z UM, 1 MOPS, oraz
1 przedstawiciela Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia RM w Żninie/ -
zarządzenie burmistrza w przygotowaniu
wizyta  burmistrza  u  pani  Pelagii  Kunc  -  mieszkanki  Żnina,
obchodzącej  104  urodziny  wraz  z  panią  Teresą  Dytman  –
kierownikiem USC
Wydział  Edukacji  /EDU/  wizyta  w  wydziałach/  -  spotkanie  z
pracownikami, zakres obowiązków
spotkanie  zespołu  w  sprawie  autopoprawki  burmistrza  do  projektu
budżetu na 2015 rok z udziałem burmistrza, pana dr. Marka Gałązki –
doradcy  burmistrza  d.s.  finansów  oraz  pani  Aleksandry  Szpek  –
kandydatki na skarbnika gminy oraz pomocy  pani Ireny Pilarskiej –
skarbnika gminy Żnin oraz naczelników wydziałów

22.12.2014 udział w posiedzeniach połączonych komisji Rady Miejskiej w Żninie
w sprawie omówienia i zaopiniowania materiałów na III sesję  Rady
Miejskiej w Żninie
Wydział  Podatków i  Opłat  Lokalnych  (PO) /wizyta  w wydziałach/  -
spotkanie z  pracownikami, zakres obowiązków
spotkanie  zespołu  w  sprawie  autopoprawki  burmistrza  do  projektu
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budżetu na 2015 rok z udziałem burmistrza, pana dr. Marka Gałązki –
doradcy  burmistrza  d.s.  finansów  oraz  pani  Aleksandry  Szpek  –
kandydatki na skarbnika gminy oraz pomocy  pani Ireny Pilarskiej –
skarbnika gminy Żnin oraz naczelników wydziałów
w  związku  z  rozwiązaniem  umowy  o  pracę  z  panem  Janem
Zielińskim,  zleciłem sekretarzowi  gminy przygotowanie stosownego
zarządzenia  w  sprawie  powołania  komisji  inwentaryzacyjnej  z
udziałem przedstawiciela Rady Miejskiej w Żninie
w związku z wątpliwościami dotyczącymi ilości zdemontowanej kostki
z  Placu  Wolności  w  Żninie  podczas  rozpoczęcia  prac
rewitalizacyjnych  zleciłem  sekretarzowi  gminy  przygotowanie
stosowego zarządzenia w sprawie powołania komisji mającej na celu
wnikliwe zbadanie sprawy z udziałem przedstawiciela Rady Miejskiej
w Żninie 
spotkanie  burmistrza  z  naczelnikiem  wydziału  Mienia,  Rolnictwa  i
Ochrony  Środowiska  –  wypowiedzenie  umów najmu  pomieszczeń
zajmowanych  przez  stowarzyszenie  Radio  Żnin  FM w  budynkach
przy ulicy Mickiewicza i Placu Wolności w Żninie
Biuro  Rady  (BR),  Urząd  Stanu  Cywilnego  (USC)  /wizyta  w
wydziałach/ - spotkanie z  pracownikami, zakres obowiązków

Przedstawiając niniejsze sprawozdanie pragnę podkreślić, że zawarto w nim tylko

najważniejsze  tematycznie  sprawy  i  zagadnienia  związane  z  zaspokajaniem  potrzeb

naszej gminnej wspólnoty samorządowej.

AD PKT 5 –   Interpelacje Radnych 

Radny Adam Kowalewski  –  powiedział,  że  bardzo  często  składał  już  interpelacje  w

bardzo  ważnej  sprawie  dla  społeczności  Sarbinowa,  szczególnie  dla  uczniów,  a

mianowicie w sprawie bezpiecznego dla nich przystanku autobusowego. Część już uległa

poprawie, natomiast składa następną interpelację, gdyż 22 grudnia poprosił o odniesienie

się  do  wniosków  sołeckich  Naczelnika  Wydziału  Dróg,  Remontów  i  Inwestycji  Panią

Krystynę  Gołaszewską.  Dodał,  iż  jego  zdziwienie  wzbudził  zapis  na  wniosku,  że

przystanek autobusowy z wiatą i przejściem dla pieszych w Sarbinowie wykonano. Zwrócił

uwagę,  że  mieszka  w  Sarbinowie  i  jego  stan  został  poprawiony,  gdyż  przejście  dla

pieszych zostało wykonane, ale nie  można przy drodze wojewódzkiej, bardzo ruchliwej

nazwać małego paska chodnika, który został wykonany przez Zarząd Dróg Wojewódzkich

przystankiem autobusowym. Mieszkańcy Sarbinowa są  tym zbulwersowani.  Nie  można

również powiedzieć, iż w tym miejscu jest wiata, dlatego, że jej w ogóle nie widać, nikt jej

w tym miejscu nie widzi. Poprosił Pana Burmistrza o odpowiedź w czasie sesji, a także o

odpowiedź pisemną. 

Radna Maria Bło ńska -  pierwsza z interpelacji dotyczy wniosku złożonego we wrześniu
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2012  roku,  w  sprawie  założenia  jednego  punktu  świetlnego  na  stojącym  słupie

elektrycznym w Gorzycach, przy tzw. „glinicy” i założenia skrzynki z prądem, co ułatwiłoby

organizację imprez wiejskich na boisku wiejskim. Dodała, że wie, iż procedura została już

rozpoczęta. Gmina wystąpiła jesienią z pismem w ww. sprawie do Mogilna, w związku z

czym zapytała na jakim etapie jest ta sprawa i w jakim okresie zostanie zrealizowana.  

Ponadto zapytała, czy znany jest termin opracowania Strategii Rozwoju Gminy Żnin

na najbliższe lata. W związku z tym, prosiłaby, aby włączyć w to wszystkich Radnych, nie

tylko grupę. Odpowiedź na pierwszą interpelację prosi na piśmie. 

Radny Ireneusz Starczewski –  powiedział, że chodzi mu o ruch oraz o parkowanie na ul.

Śniadeckich.  Wyjaśnił,  że  ul.  Śniadeckich,  jak  już  same  znaki  pokazują  jest  ulicą

zamkniętą  dla ruchu drogowego. W związku z tym zastanawia się, czy w Żninie mamy

Policję i Straż Miejską, jeżeli samochody parkujące między ul. Pocztową, a ul. Śniadeckich

parkując tam, jadą następnie ulicą Śniadeckich na ulicę Kościuszki. Osoby, które powinny

na to zareagować, niestety nie reagują. 

Następna sprawa z tym związana, to sprawa wjazdu i wyjazdu do Zespołu Szkół

Ekonomiczno – Handlowych. Jeżeli do tej pory nie doszło tam do tragedii, to w takim razie

niech tak zostanie. Nie wolno wyjeżdżać  na ul. Śniadeckich i nie wolno wjeżdżać  z ul.

Śniadeckich na ten teren, a okazuje się, że niby Proboszcz Talaczyński nawołuje i bardzo

wzburzonym głosem poprzedniej niedzieli o godzinie 11:00 na mszy krzyczał, że jest nowy

Burmistrz i jeszcze nie zezwala parkować przed kościołem. Podkreślił, że to jest tragedia.

Dodał, że teraz nie jest tak jak do tej pory, że jak samochody tam parkowały, to zostawały

plamy po olejach i różne inne sytuacje. W tej chwili ruch jest tam zabroniony, a proboszcz

jest na tyle niepoważny, iż nawołuje, aby tam parkować, a sam zamyka swoją bramę, nie

pozwalając na ruch samochodów. Wyjazd stamtąd, który nasila się głównie w soboty, a

ksiądz zamyka tam wjazd i w niedzielę po wszystkim jest msza. Poprosił, aby zobaczyć co

wtedy się tam dzieje i jaka tam panuje panika, głównie jak wychodzą z kościoła dzieci i

osoby starsze  o  laskach.  Prosił,  aby zauważyć,  kto  tam wjeżdża,  gdyż  są  to  głównie

młodzi ludzie, nawet Radni Powiatowi, a nie ci starsi ludzie, którzy mogą pozornie mieć

problem z podejściem pod kościół. Poprosił pana Burmistrza o interwencję i  rozwiązanie

tego problemu, zgodnie z tym, co mówią znaki drogowe w celu uniknięcia tragedii. 

2. Stwierdził, że sprawę  drzew zgłasza do Urzędu już od połowy marca, gdzie drzewo

wyrwane jest  wraz z korzeniami na odcinku od ul.  Dąbrowskiego do ul.  Szpitalnej.

Drzewo, o którym mowa leży na płocie szpitala. Do tej pory nie potrafiono z tym nic

zrobić. Natomiast za pomnikiem na ul. Kościuszki są wyrwane trzy drzewa i także od

połowy marca, gdy tylko zostało to zgłoszone przez radnego Starczewskiego nikt nic z
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tym nie zrobił. 

3.  Poprosił  o oznakowanie chodnika od ul.  Browarowej, wzdłuż ul. Browarowej 3,5,7,9.

Zwrócił uwagę, iż pewnego roku udało mu się załatwić chodnik i ścieżkę rowerową, gdy

jeszcze nie została rozwiązana Rada Osiedla nr 2. Dodał, że przez te lata nie może się

doprosić, aby tą ścieżkę oznakować. Zauważył, iż do   tej pory na szczęście nic się tam

nie stało, choć zdarzały się już niebezpieczne sytuacje. Poprosił, aby oznakować ten

chodnik znakami poziomymi, bądź pionowymi, aby było wiadome, gdzie jest ścieżka

rowerowa, a gdzie chodnik, w celu zwiększenia bezpieczeństwa na osiedlu.

AD PKT 6 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na rok 2014.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek -  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały.

Burmistrz  Robert  Luchowski  -  powiedział,  że  projekt  tej  uchwały  omawiany  był  na

wspólnych posiedzeniach Komisji Rady. Uzasadnienie do uchwały szczegółowo określa

konieczność jej podjęcia.  Zmiany dotyczą  planowanych wydatków w ramach Gminnego

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na rok 2014 i polegają na

zmianie wysokości  planowanych kwot poszczególnych wydatków na zadania określone

w rozdziale VIII programu.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz  Koziełek  –  zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  nie  było,

wobec tego przy braku sprzeciwu Rady  odczytał wstęp i zakończenie projektu uchwały, a

następnie poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada jednogło śnie  podj ęła  uchwał ę  Nr  III/7/2014 zmieniaj ącą  uchwał ę  w  sprawie

uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwi ązywania  Problemów

Uzależnień na rok 2014,  która stanowi załącznik nr 5 do protokołu.
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AD PKT 7 -  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na rok 2015

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek -  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały.

Burmistrz Robert Luchowski -  wyjaśnił, ze mamy środki na realizację programu, wobec

tego należy go przyjąć. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania.

Radna Maria Bło ńska -  zwróciła uwagę na błąd w pkt VIII, który dotyczy harmonogramu

realizacji  gminnego programu profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów uzależnień.  Otóż

zamiast  wpisanego  tam  roku  2014  powinien  być  rok  2015.  Wobec  tego  prosiłaby

o poprawienie tego błędnego zapisu.

Następnie dodała, że szczegółowo zapoznała się z harmonogramem. Celem profilaktyki

jest ograniczenie negatywnych skutków zdrowotnych  i społecznych. Bardzo dobrze, że w 

tym programie jest profilaktyka informacyjna, są szkolenia, udzielane jest wsparcie, porady

prawne. Jest to tzw. profilaktyka bierna. 

W programie jest również profilaktyka czynna jak zajęcia rekreacyjno – sportowe, festyny,

zajęcia kulturalno – oświatowe. Jest to jednak w stopniu epizodycznym.  

Moim zdaniem najważniejsza jest profilaktyka czynna. Tzn. młodzieży, dorosłym, a nawet

seniorom trzeba zagospodarować czas wolny, a więc stworzyć odpowiednie warunki. To

Gmina powinna zaproponować mieszkańcom aktywne formy spędzania czasu. Ostatnio

jak  grzyby  po  deszczu  w  większych  miastach  powstają  siłownie  zewnętrzne  tzw.

plenerowe.  Dlaczego  nie  mają  powstać  w  Gminie  Żnin?  Mogłyby  powstać  w  ramach

wdrażania strategii rozwoju w mieście oraz z PROW-u na wsiach.  Koszt takiej siłowni nie

jest  duży,  ponieważ  jeśli  byłoby  to  z  projektu  to  wówczas  są  to  groszowe  sprawy.

Przykładowo siłownia składająca się z 6 elementów kosztuje około 20 tys. zł, natomiast

taka bardziej rozwinięta, składająca się z 10-12 elementów  to koszt 50 tys. zł. Mowa jest

tu o łącznym koszcie, gdzie dofinansowanie wynosi 80%. Róbmy to, a a będziemy mieli

mniej problemów i zdrowsze społeczeństwo.

Następnie zapytała ile osób  nadużywających alkoholu w bieżącym roku podjęło leczenie,

a ile osób skorzystało z pomocy w mieszkaniu chronionym, w pogotowiu. 

Dyrektor  Miejskiego  O środka  Pomocy  Społecznej  w  Żninie  Maria  Burszty ńska  –

odpowiedziała,  że  można  byłoby  prowadzić  coś  dla  starszych,  ale  my  prowadzimy

świetlice  i  większość  wydatków  pochłaniają  świetlice  opiekuńczo  –  wychowawcze.

Z programu leczenia korzysta ponad 100 osób w ciągu roku. Są to spotkania jednorazowe,
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jest cykl takich spotkań. Jaki skutek tego nie wiemy. Warto przecież nawet jedną osobę

uratować. Po to jest przecież ten program. 

Jeśli  chodzi  o ilość  osób korzystających z pogotowia  to na tę  chwilę  skorzystały dwie

rodziny.  To  jest  pogotowie,  mieszkanie  chronione  na  bazie  świetlicy  opiekuńczo  –

wychowawczej  i  na  dobrą  sprawę  nie  generujemy  żadnych  kosztów.  Ogrzewana  jest

świetlica, ogrzewane jest mieszkanie chronione. Mieszkanie chronione jest przygotowane

np.: po to, że gdy osoba potrzebuje pomocy interwencyjnej w wyniku przemocy w rodzinie

to,  mogą z tego korzystać. Nie umieszczam np.: osób bezdomnych, ponieważ wiąże się

to z pewnymi ograniczeniami, np.: dewastacją mieszkania. Na tę chwilę nie mamy żadnej

osoby umieszczonej w takim mieszkaniu. Ostatnio przebywała rodzina z 7 dzieci, Pani z

Kaczkowa, gdzie był problem lokalowy.

Burmistrz Robert Luchowski -  odnośnie siłowni na wolnym powietrzu stwierdził, że w tej

kadencji  będziemy  robić  co  w  naszej  mocy,  żeby  nadgonić  stracony  czas  po

poprzednikach.  Skoro  te  siłownie  wtedy  były  takie  tanie,  to  dlaczego  wcześniej  nie

powstały. Jak tylko uporamy się  z budżetem, to myślę, że pieniądze się  na to również

znajdą. Popieram stanowisko Radnej Błońskiej, że jest to bardzo potrzebna rzecz, no i nie

tylko w Gorzycach, ale na terenie Gminy Żnin. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – powiedział, że błąd, który wskazała Radna

Błońska  został  wychwycony  na  Komisjach  Rady,  Radni  o  nim  wiedzieli,  jest  to  błąd

pisarski i w ostatecznym materiale zostanie poprawiony. 

Następnie zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  nie  było,  wobec tego odczytał  treść  projektu

uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada jednogło śnie  podj ęła  uchwał ę  Nr  III/8/2014 zmieniaj ącą  uchwał ę  w  sprawie

uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i Rozwi ązywania  Problemów

Uzależnień na rok 2015 , która stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

AD PKT 8 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów

dzierżawy, których przedmiotem są te same części nieruchomości położonej w Rydlewie.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek -  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały.
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Burmistrz  Robert  Luchowski  -  wyjaśnił,  że  projekt  tej  uchwały  omawiany  był  na

posiedzeniach Komisji Rady. Jest to sprawa budząca dość duże kontrowersje, z uwagi na

to, że  przez te ostatnie lata nie wypracowano kierunku rozwoju dla tego obszaru. Dzisiaj

mamy do czynienia z taką sytuacją, że te umowy dzierżawy wygasają z dniem 31 grudnia

br. Na posiedzeniach Komisji  Rady uzgodniliśmy dwie rzeczy tj. terminem przedłużenia

umów dzierżawy będzie 31 sierpnia 2015 roku oraz przy podpisywaniu tych umów mają

być urealnione stawki za dzierżawę. Są one różne i budzą wątpliwości. Kwestię tej części

Gminy należałoby jak najszybciej rozwiązać. 

Ponadto dodał, że ustalono, iż stosowna Komisja Rady Miejskiej w Żninie przy udziale

pracowników Urzędu wypracuje do tego czasu rozwiązanie bądź innym pomysłem byłoby

powołanie  Komisji  doraźnej,  która  skupiając  osoby  zainteresowane,  w  tym  również

Radnych Rady Miejskiej w Żninie oraz pracowników Urzędu wypracowałaby do tego czasu

rozwiązanie. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zaproponował, aby termin zawarcia umów

dzierżawy wydłużyć  do 30 września 2015 r.   z uwagi na to, że są  to tereny ogródków

działkowych i należałoby umożliwić działkowcom zebranie zbiorów.  

Burmistrz Robert Luchowski – były też takie propozycje.

Radny Adam Kowalewski -  powiedział,  że istotą  tej sprawy nie jest termin do kiedy,

tylko, żeby to jak najszybciej załatwić.  Wsłuchiwałem się w wypowiedź Pana Burmistrza

i był to głos wypracowany na Komisjach Rady. Trzeba znaleźć  takie rozwiązanie, które

będzie korzystne dla Gminy, ale i dla dzierżawców. Na dzień dzisiejszy nie mają pewności,

że będą mieli dzierżawę na miesiąc, trzy miesiące czy trzy lata.  Dlatego trzeba tę sprawę

uporządkować jak najszybciej. Stąd też nie jest najważniejszym pozbieranie tych plonów.

Te osoby powinny mieć pewność czy będą mieć te ogródki czy ich nie będą posiadać. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  moją intencją również jest to, aby sprawa

była załatwiona jak najszybciej.  

Następnie zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  nie  było,  wobec tego odczytał  treść  projektu

uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada  jednogło śnie  podj ęła  uchwał ę  Nr  III/9/2014  w sprawie  wyra żenia  zgody  na

zawarcie  kolejnych  umów  dzier żawy,  których  przedmiotem  s ą  te  same  cz ęści

nieruchomo ści poło żonej w Rydlewie, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.
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AD PKT 9 -  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia środków z Funduszu Spójności

z Priorytetu IX - Infrastruktura energetyczna przyjazna środowisku i efektywność

energetyczna w ramach Działania 9.3 - Termomodernizacja obiektów użyteczności

publicznej - plany gospodarki niskoemisyjnej (PGN) (Konkurs nr 2 /POIiŚ/ 9.3/2013).

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek -  poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały.

Burmistrz  Robert  Luchowski  -   wyjaśnił,  że  projekt  tej  uchwały  jest  konsekwencją

wcześniej podjętych działań. Podjęcie uchwały umożliwi pozyskiwanie środków unijnych z

perspektywy 2014 – 2020 w zakresie termomodernizacji obiektów użyteczności publicznej.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zapytał  czy są  pytania. Pytań  nie było,

wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada  jednogło śnie  podj ęła  uchwał ę  Nr  III/10/2014  w  sprawie  przyj ęcia  środków

z Funduszu  Spójno ści  z Priorytetu  IX  -  Infrastruktura  energetyczna  pr zyjazna

środowisku  i efektywno ść  energetyczna  w ramach  Działania  9.3  -

Termomodernizacja  obiektów  u żyteczno ści  publicznej  -  plany  gospodarki

niskoemisyjnej (PGN) (Konkurs nr 2 /POIi Ś/ 9.3/2013), która stanowi załącznik nr 8 do

protokołu.

AD PKT 10 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia członków do

Rady Pożytku Publicznego Gminy Żnin.

Przewodnicz ący  Rady Grzegorz  Koziełek  –   wyjaśnił,  że  w związku  z  upływem  VI

kadencji  Rady  Miejskiej  w  Żninie  i  wyborem nowego  składu  Rady  Miejskiej  w  Żninie

zachodzi  możliwość  uzupełnienia  dotychczasowego  składu  Rady  Pożytku  Publicznego

Gminy Żnin i wyznaczenia trzeciego członka. Zgodnie z § 1 ust 2 pkt 2 oraz § 1 ust 3

Regulaminu Rady Działalności Pożytku Publicznego Gminy Żnin, będącego załącznikiem

do uchwały Nr XII/102/2011 Rady Miejskiej w Żninie z dnia 26 października 2011 roku

w sprawie określenia trybu i powołania członków oraz organizacji i trybu działania Rady
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Działalności  Pożytku  Publicznego  Gminy  Żnin,  Rada  Miejska  w  Żninie  wyznacza  ze

swojego grona od 2-3 przedstawicieli.

Proszę zatem o zgłaszanie  kandydatów na członka do Rady Pożytku Publicznego Gminy

Żnin.

Radny  Adam  Kowalewski  -  zgłosił  kandydaturę  Radnego  Grzegorza  Wesołka,  który

wyraził zgodę na kandydowanie.

Więcej  kandydatów  nie  zgłoszono,  wobec  tego  Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz

Koziełek poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Grzegorza Wesołka.

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się 1 Radny

Następnie Przewodnicz ący Rady  zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie

było, wobec tego odczytał treść projektu, a następnie poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada  podj ęła uchwał ę  Nr III/11/2014  zmieniaj ącą  uchwał ę  w sprawie wyznaczenia

członków do Rady Po żytku Publicznego Gminy Żnin,  która stanowi załącznik nr 9 do

protokołu. 

AD PKT 11 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Żnin do

Powiatowej Rady Zatrudnienia w Żninie.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  wyjaśnił, że w związku ze zmianą osoby na

stanowisku Burmistrza Żnina Starosta Żniński zwrócił się z prośbą o wyznaczenie nowego

przedstawiciela  Gminy  Żnin  do  Powiatowej  Rady  Zatrudnienia  w Żninie  jako  organu

opiniodawczo-doradczego starosty w sprawach polityki rynku pracy. W skład Powiatowej

Rady  Zatrudnienia  wchodzą  osoby  powoływane  przez  starostę,  w tym  spośród

działających na terenie powiatu jednostek samorządu terytorialnego. Kadencja Powiatowej

Rady Zatrudnienia w Żninie upływa z dniem 21 sierpnia 2016 r. W związku z powyższym

podjęcie przedmiotowej uchwały jest w pełni uzasadnione.
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Następnie  Przewodnicz ący  Rady  zaproponował  kandydaturę  Burmistrza  Roberta

Luchowskiego na przedstawiciela Gminy Żnin do Powiatowej Rady Zatrudnienia w Żninie,

który wyraził zgodę na kandydowanie.

Więcej  kandydatów  nie  zgłoszono,  wobec  tego  poddał  pod  głosowanie  kandydaturę

Burmistrza Roberta Luchowskiego na przedstawiciela Gminy Żnin do Powiatowej Rady

Zatrudnienia w Żninie,

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

  

Następnie Przewodnicz ący Rady  zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie

było, wobec tego odczytał treść projektu, a następnie poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada  podj ęła uchwał ę Nr III/12/2014  zmieniaj ącą uchwał ę w sprawie wyznaczenia

przedstawiciela Gminy Żnin do Powiatowej Rady Zatrudnienia w Żninie, która stanowi

załącznik nr 10 do protokołu. 

AD PKT 12 -  Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady

Miejskiej w Żninie.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –  Wysoka  Rado  zgodnie

z § 2 Rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 31 lipca 2000r.

w sprawie  sposobu  ustalania  należności  z tytułu  zwrotu  kosztów  podróży  służbowych

radnych gminy  (Dz.U. z 2000r. Nr 66, poz.799 z późn.zm.) termin i miejsce wykonywania

zadania  oraz  miejscowość  rozpoczęcia  i zakończenia  podróży  służbowej  określa

Przewodniczący Rady Miejskiej  w poleceniu wyjazdu służbowego, natomiast  czynności,

o której  mowa  wyżej  w stosunku  do  Przewodniczącego  Rady  dokonuje

Wiceprzewodniczący wskazany przez radę.

Następnie Przewodnicz ący Rady  zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie

było, wobec tego odczytał treść projektu, a następnie poddał go pod głosowanie. 
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W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada  jednogło śnie  podj ęła  uchwał ę  Nr  III/13/2014  w  sprawie  upowa żnienia

Wiceprzewodnicz ących  Rady  Miejskiej  w Żninie ,  która  stanowi  załącznik  nr  11  do

protokołu.

  Przewodnicz ący Rady  Grzegorz Koziełek – ogłosił 20 minutową przerwę w obradach

sesji.

Po przerwie - 

AD PKT 13 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Żnin 

na 2014 rok.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –   poprosił  Burmistrza  o  uzasadnienie

projektu uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski -  zaproponował wprowadzenie następującej autopoprawki:

Decyzją Wojewody Kujawsko – Pomorskiego Nr WFB.I.3120.3.82.2014 z dnia 27.11.2014

(wpływ do UM 22.12.2014 r.) zmniejszono plan dotacji w dziale 852 o kwotę 84.543 zł,

zmiana  zgodna  ze  sprawozdaniem  „Rozliczenie  wydatków  budżetowych  za  2014  r.  –

zadania własne (gminy)” – (R.85214 – zasiłki i pomoc w naturze).

Ponadto uwzględniono zmiany zgłoszone przez placówki oświatowe w zmianach kwot na

wynagrodzenie  i  pochodne,  które  umożliwiają  uregulowanie  wszystkich  zobowiązań

związanych z wypłatą wynagrodzeń w grudniu 2014 r.

Uwzględniając  powyższe  zgłaszam  zmiany  w  projekcie  uchwały  –  nowe  kwoty  w

następujących pozycjach:

Lp. Poz. Treść (dotyczy) Przed zmianą Po zmianie Różnica
1. Poz. 1 Dochody budżetowe 75 224 018,4

8

75 139 475,4

8

-84 543,00

2. Poz. 2 Dochody bieżące 68 914 833,4

8

68 830 290,4

8

-84 543,00

4. Nowy

Poz.10

Dotacje celowe związane

z  realizacją  zadań

własnych

  5 117 066,00 5 032 523,00 -84 543,00

5. Poz. 5 Wydatki budżetowe 76 246 860,4

8

76 162 317,4

8

-84 543,00
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6. Poz. 6 Wydatki bieżące 67 706 575,4

8

67 622 032,4

8

-84 543,00

Zmiany w treści uchwały:

„10) W § 1 ust. 2 pkt 2 zmienia się wysokość dotacji celowych związanych z realizacją

zadań własnych z kwoty 5.117.066,00 zł na kwotę 5.032.523,00 zł.

W załączniku Nr 7 do uchwały budżetowej wprowadza się zmiany zgodnie z załącznikiem

Nr 6 do niniejszej uchwały.”

Zmiany uwzględniono w załącznikach:

Nr 1 – Dochody, Nr 2 – Wydatki, oraz nowy załącznik Nr 6 Dotacje na zadania własne, 

do uchwały w sprawie ustalenia wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy Żnin na

2014  rok,  które  nie  wygasają  z  upływem  roku  budżetowego  ze  względu  na

niezrealizowane kwoty tych wydatków do końca 2014 roku oraz określenia ostatecznego

terminu dokonania każdego wydatku ujętego w tym wykazie.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz  Koziełek  –  zapytał  czy są  pytania  do  autopoprawki

Burmistrza  Żnina.  Pytań  nie  było  wobec  tego  poddał  pod  głosowanie  autopoprawkę

zgłoszoną przez Burmistrza.

 

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada  jednogło śnie przyj ęła autopoprawk ę Burmistrza Żnina. 

Następnie Przewodnicz ący Rady  zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie

było, wobec tego poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętą autopoprawką. 

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada jednogło śnie podj ęła uchwał ę  Nr III/14/2014  zmieniaj ącą  uchwał ę  w sprawie

bud żetu Gminy Żnin na 2014 rok , która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.
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AD PKT 14 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków zamieszczonych w

budżecie Gminy Żnin na 2014 rok, które nie wygasają z upływem roku budżetowego ze

względu na niezrealizowane kwoty tych wydatków do końca 2014 roku oraz określenia

ostatecznego terminu dokonania każdego wydatku ujętego w tym wykazie.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –   poprosił  Burmistrza  o  uzasadnienie

projektu uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski - zaproponował wprowadzenie następującej autopoprawki:

W  związku  ze  złożonym  wnioskiem  przez  Naczelnika  Wydziału  DRI  w  sprawie

niemożności wykonania zadania pod nazwą „Budowa dekoracyjnego oświetlenia kościoła

p.w.  Św.  Floriana  w  Żninie”  z  uwagi  na  niekorzystne  warunki  atmosferyczne  należy

wydatek umieścić w wykazie ww. uchwały. Brak możliwości montażu opraw dogruntowych.

Ostateczny termin realizacji to 30 kwietnia 2015 r.

Kwota wydatku 57.810 zł. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz  Koziełek  –  zapytał  czy są  pytania  do  autopoprawki

Burmistrza  Żnina.  Pytań  nie  było  wobec  tego  poddał  pod  głosowanie  autopoprawkę

zgłoszoną przez Burmistrza.

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada  jednogło śnie przyj ęła autopoprawk ę Burmistrza Żnina. 

Następnie Przewodnicz ący Rady  zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie

było, wobec tego poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętą autopoprawką. 

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada  jednogło śnie  podj ęła  uchwał ę  Nr  III/15/2014  w  sprawie  ustalenia  wykazu

wydatków zamieszczonych w bud żecie Gminy Żnin na 2014 rok, które nie wygasaj ą
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z upływem roku bud żetowego ze wzgl ędu na niezrealizowane kwoty tych wydatków

do  ko ńca  2014  roku  oraz  okre ślenia  ostatecznego  terminu  dokonania  ka żdego

wydatku uj ętego w tym wykazie, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

AD PKT 15 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  sprawie ustalenia dziennych stawek

opłaty targowej i sposobu jej poboru.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –   poprosił  Burmistrza  o  uzasadnienie

projektu uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski -  wyjaśnił,  że grupa kupców zajmująca się handlem na

targowisku skierowała pismo o obniżenie opłaty targowej w okresie od 1 stycznia 2015 r.

do 31 marca 2015 r.  z  22 zł  na 11 zł.  Jednocześnie  stwierdził,  że z uwagi  na to,  że

uchwała podlega ogłoszeniu w dzienniku urzędowym to zacznie obowiązywać od drugiej

połowy stycznia br.   

Radny Lucjan Adamus -  zapytał jakie koszty poniesie gmina z tytułu obniżenia tej opłaty.

Burmistrz  Robert  Luchowski  -   wyjaśnił,  że  nie  są  to  jakieś  porażające  kwoty  dla

budżetu. Dokładnie jest to kwota 15.306,00 zł.  

Radny Jerzy Kowalski – zapytał czy jest w tym dzierżawa.

Burmistrz Robert Luchowski – odpowiedział, że nie.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek -  zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Pytań  nie  było,  wobec  tego  odczytał  projekt  uchwały,  a  następnie  poddał  go  pod

głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 19 Radnych

Wstrzymało się 2 Radnych

Rada  podj ęła  uchwał ę  Nr  III/16/2014  zmieniaj ącą  uchwał ę   sprawie  ustalenia

dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej pobo ru, która stanowi załącznik nr 14

do protokołu.
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AD PKT 16  - Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia wyborów organów

wykonawczych sołectw – sołtysów oraz rad sołeckich na terenie Gminy Żnin

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –   poprosił  Burmistrza  o  uzasadnienie

projektu uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski -  wyjaśnił, że rok 2015 jest rokiem wyborczym, tym razem

dotyczącym wyborów sołtysów i rad sołeckich. W związku z tym, że w lutym i w marcu

upływa kadencja sołtysów i rad sołeckich  niezbędne jest podjęcie ww. uchwały. Dodał, że

dla właściwego stosowania § 2 uchwały proponuje się wykorzystanie do tego celu danych

z ewidencji ludności, które mogą  być  pomocne w ustaleniu charakteru pobytu osoby na

terenie sołectwa, nie przesądzają one jednak o tych uprawnieniach, gdyż odwołanie się do

kryterium  zameldowania  na  pobyt  stały,  jako  warunku  uczestniczenia  i korzystania

z pełnych uprawnień w zebraniu wiejskim narusza prawo.

Radny Adam Kowalewski -  skierował zapytanie do Radcy Prawnego odnośnie zapisu w

§ 2,  a  mianowicie  do  stwierdzenia  „przez  stałych  mieszkańców  danego  sołectwa

uprawnionych do głosowania”. To co Pan Burmistrz przed chwilą powiedział, to właściwie

nie  określa  kto  może głosować.   Czy  można zatem jednoznacznie  określić  kto  może

głosować? Kto to jest stały mieszkaniec uprawniony do głosowania? 

Radca Prawny Bogusław Szymczak -  wyjaśnił, że w 2011 roku  zajmował się podobną

wówczas sprawą  i  wydał w tej  sprawie opinię.  De facto od tamtego okresu nic się  nie

zmieniło,  poza  tym,  że  zamiast  ordynacji  wyborczej,  mamy  kodeks  wyborczy,  który

reguluje tak samo tę sprawę jak znowelizowana ordynacja wyborcza w tamtym okresie. Z

uprawnionymi do głosowania nie ma problemu, ponieważ reguluje to art. 169 Konstytucji

RP. Co do stałego miejsca zamieszkania to niestety, ale takiej definicji nie ma. Trzeba się

w tym przypadku odnosić do kodeksu cywilnego, który mówi, że miejscem zamieszkania

osoby fizycznej jest miejscowość, w której osoba przebywa z zamiarem stałego pobytu.

Czyli zamieszkuje i koncentrują się jej wszystkie funkcje życiowe tj. mieszka, śpi, jeździ do

pracy  itd.  Nie  możemy  w  tym  zakresie  nic  uściślać,  gdyż  organ  nadzoru  na  pewno

zakwestionowałby nam tę uchwałę. 

Radny Adam Kowalewski -  powiedział, że chodzi mu o stałych mieszkańców sołectwa.

Czy  to,  że  ktoś  mieszka  na  stałe   w  danym sołectwie  bez  meldunku,  czy  można to

uściślić?

Radca Prawny Bogusław Szymczak -   nie ma potrzeby tego uściślać.  Meldunek jest

zwykłą czynnością administracyjną potwierdzającą, że osoba przebywa na danym terenie.

Dodał raz jeszcze, że nie możemy uściślać definicji.    
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Radna Maria  Bło ńska -   powiedział,  że zazwyczaj  zebrania sołeckie  odbywają  się  w

świetlicach wiejskich. Zatem już dziś proponuję, aby zebranie w Gorzycach odbyło się w

sali  gimnastycznej niepublicznej  szkoły w Gorzycach, a nie jak dotychczas w świetlicy.

Jest tam więcej miejsca i będą stworzone warunki do demokratycznych wyborów. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek -  zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Pytań  nie  było,  wobec  tego  odczytał  projekt  uchwały,  a  następnie  poddał  go  pod

głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada  jednogło śnie  podj ęła  uchwał ę  Nr  III/17/2014  w  sprawie  przeprowadzenia

wyborów organów wykonawczych sołectw – sołtysów ora z rad sołeckich na terenie

Gminy Żnin, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

AD PKT 17 -  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu prac nad projektem

uchwały budżetowej.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –  wyjaśnił,  że  jest  to  jego  propozycja,

konsultowana z Radnymi oraz Panem Burmistrzem. W uchwale Nr XLVI/411/2010 z dnia

31 sierpnia  2010 r.  w sprawie  trybu  prac  nad  projektem  uchwały  budżetowej  § 1 pkt

14 otrzymuje  brzmienie:  „14)  Komisje  Rady  Miejskiej  nie później  niż  na  20 dni  przed

wyznaczonym terminem sesji  budżetowej  odbywają   posiedzenia,  na których  wyrażają

w formie pisemnej opinie do projektu budżetu." Poprzedni zapis w uchwale przewidywał

termin  nie  później  niż  na  25  dni.  Zmiana  w przedmiotowej  uchwale  ma  na  celu

usprawnienie i przyspieszenie prac związanych z uchwaleniem budżetu Gminy Żnin. 

Następnie  Przewodnicz ący Rady  zapytał  czy są  pytania.  Pytań  nie było,  wobec tego

odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 18 Radnych

Wstrzymało się 3 Radnych

Rada  podj ęła uchwał ę Nr III/18/2014 zmieniaj ącą uchwał ę w sprawie trybu prac nad
str. 25



projektem uchwały bud żetowej, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

AD PKT 18 -  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy na 2015 rok stałych

Komisji Rady Miejskiej w Żninie.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  wyjaśnił, że zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy

z dnia  8 marca  1990 r.  o samorządzie  gminnym  i § 64 ust. 1 Statutu  Gminy  Żnin  stałe

Komisje przedkładają  Radzie Miejskiej plany pracy. Opracowane plany pracy umożliwią

sprawne  działanie,  wcześniejsze  i bardziej  wnikliwe  przygotowanie  materiałów,

jednocześnie  nie stanowią  zamkniętego  katalogu  spraw,  nad  którymi  pracować  będą

Komisje.  W związku  z powyższym  zachodzi  konieczność  podjęcia  w tym  przedmiocie

uchwały. Dodał, że każda z Komisji na swoim posiedzeniu opracowywała i przyjęła plan

pracy na 2015 rok. Dlatego też,  ustalono, że na sesji  nie będą  ponownie odczytywane

załączniki do projektu zawierające plany pracy poszczególnych Komisji Rady.    

Następnie  Przewodnicz ący Rady  zapytał  czy są  pytania.  Pytań  nie było,  wobec tego

odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada  jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr III/19/2014 w sprawie zatwierdzenia planów

pracy na 2015 rok stałych Komisji Rady Miejskiej w Żninie, która stanowi załącznik nr

17 do protokołu.

AD PKT 19 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej

w Żninie na 2015 rok.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –   wyjaśnił,  że  ramowy  plan  pracy  Rady

Miejskiej  w Żninie  został  opracowany  w oparciu  o propozycje  tematów  i zagadnień

zgłoszonych  przez  stałe  Komisje  Rady  i Burmistrza  Żnina.  W  planie  pracy  zostały

określone  tylko  podstawowe  tematy.  W każdym  czasie  Przewodniczący  Rady  może

dokonać zmiany terminu i uzupełnień w tematyce sesji.

Ponieważ uchwała ta usprawni pracę Rady, jej podjęcie jest w pełni uzasadnione.
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Następnie  Przewodnicz ący Rady  zapytał  czy są  pytania.  Pytań  nie było,  wobec tego

odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada  jednogło śnie podj ęła uchwał ę  Nr III/20/2014  w sprawie przyj ęcia ramowego

planu pracy Rady Miejskiej w Żninie na 2015 rok,  która stanowi załącznik nr 18 do

protokołu.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  ogłosił 10 min przerwę w obradach sesji.

- po przerwie 

AD PKT 20 - Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Żnin.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –   poprosił  Burmistrza  o  uzasadnienie

projektu uchwały. 

Burmistrz  Robert  Luchowski  -   powiedział,  że w dniu  30 listopada 2014 roku miała

miejsce II tura wyborów na Burmistrza Żnina. Mama nadzieję, że zakończył się dla tego

miasta pewien etap  8 letniego rządzenia.  W wyborach do Rady Miejskiej zostali wybrani

nowi Radni. 

Szanowni Państwo art.  18 ust.  2 pkt  3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  o samorządzie

gminnym przewiduje wyłączne kompetencje dla Rady do odwoływania czy powoływania

Skarbnika Gminy.  Nie mniej jednak to Burmistrz współpracuje na co dzień z tym jednym z

pracowników, właściwie z osobą  będącą  w ścisłym kierownictwie urzędu.  Wobec tego

korzystając z właściwości wynikającej z ustawy chciałbym prosić Wysoką Radę o podjęcie

uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Żnin. Jednocześnie nie chcąc przesądzać

wyniku głosowania z podziękowaniami wstrzymam się. Pani Irena Pilarska jako Skarbnik

Gminy  pracowała  blisko  8  lat.  W związku  z  tym kilka  słów później  o  tym powiem.  Z

rozmowy, którą odbyłem z Panią Pilarską powiedziałem, że jeżeli moja osoba mogłaby się

przyczynić do znalezienia pracy  to ja swoją osobę oddaję do dyspozycji. Jeżeli tylko będę

miał  takie  możliwości  to  chętnie  służę  pomocą.  Dzisiaj  zwracam się  do  Pań  i  Panów

Radnych o uszanowanie woli Burmistrza Żnina i podjęcie uchwały o odwołaniu Skarbnika

Gminy Żnin. 

Radny  Lucjan  Adamus  -  Panie  Przewodniczący,  Wysoka  Rado,  Panie  Burmistrzu,

świetnie Pan podkreślił  zasługi Pani Ireny Pilarskiej jako Skarbnika Gminy Żnin, że jest
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pracownikiem sumiennym, że przez okres 8 lat  sprawowania tej funkcji nie miała żadnych

uwag ze strony Radnych, jednostek kontrolujących. Pod koniec VI kadencji Gmina Żnin

objęta  była  kontrolą  przez  Najwyższą  Izbę  Kontroli,  gdzie  bardzo  szczegółowo

skontrolowano praktycznie wszystko. Ostatecznie okazało się, że nie było żadnych uwag

podczas kontroli. 

Pani  Irena  Pilarska  jest  uważana  za  jedną  z  najlepszych  Skarbników  Gminy  w

Województwie Kujawsko – Pomorskim.  Wobec tego Panie Burmistrzu najpierw należy się

przekonać  jakim  Skarbnikiem  jest  Pani  Irena  Pilarska,  a  później  podejmować  takie

decyzje. To leży w gestii Pana Burmistrza.  W moim przekonaniu ta uchwała, którą mamy

dziś podjąć jest bezzasadna. 

Radna Maria Bło ńska -  Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, jako Radna poprzedniej

kadencji nigdy nie wnosiłam żadnych zastrzeżeń do pracy Pani Skarbnik Ireny Pilarskiej.

Podobnie  nigdy  nie  słyszałam,  żeby  obecni  tu  Radni,  którzy  byli  Radnymi  w  ubiegłej

kadencji i przedostatniej kadencji wnosili kiedykolwiek jakieś zastrzeżenia do pracy Pani

Skarbnik. Oczekuję od tych Radnych głosowania zgodnie ze swoim sumieniem. 

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej  Kurek  -  powiedział,  że  kolejna  uchwała  dotyczy

powołania Skarbnika, wiąże się ona z tą uchwałą, wobec tego  zapytał czy Pan Burmistrz

mógłby uzasadnić i dobitnie przekonać m.in. mnie o tej lepszej kandydaturze. 

Burmistrz  Robert  Luchowski  -  jestem  postawiony  w  niezręcznej  sytuacji,  ponieważ

uchwała o odwołaniu Skarbnika nie została jeszcze podjęta, a mam uzasadniać projekt

uchwały o powołaniu nowego Skarbnika.  Będę  się  trzymał tej linii, że Skarbnik Gminy

należy do ścisłego kierownictwa urzędu. Burmistrz został wybrany w wyborach w dniu 30

listopada i w kierownictwie urzędu chciałbym widzieć  Panią  Aleksandrę  Szpek i godnie

pożegnać  Panią  Irenę  Pilarską.  Kierując  się  tą  decyzją  absolutnie  nie  kwestionuję

kwalifikacji zawodowych Pani Ireny Pilarskiej. Jest taka moja wola i prawo, że wnoszę dziś

uchwałę o odwołanie Skarbnika. 

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek – zwrócił uwagę, że kilka lat temu odbyła się

kontrola  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Bydgoszczy,  Skarbnikiem  Gminy  była

wówczas Pani Szpek. Czy zna Pan wyniki tej kontroli? Była to kontrola w 2007 roku. Jej

wyniki są ogólnodostępne, można sobie sprawdzić  w internecie. 

Burmistrz Robert Luchowski – rozumiem, że zamysłem Pana Radnego jest to, żebym je

za chwilę poznał? 

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek –  może Pan Burmistrz je zna.

Burmistrz Robert Luchowski – nie, nie znam.

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek –  nie chciałbym czytać całego dokumentu.
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Najważniejszym  zdaniem  tego  dokumentu  jest  to,  że  osobami  odpowiedzialnymi   za

naruszenie dyscypliny finansów publicznych w związku z wykazaniem w sprawozdaniu

finansowym  za 2005 rok danych niezgodnych z ewidencją są (…) Są tam wymienione

dwie  osoby,  w  tym  jest  Pani  Aleksandra  Szpek.  Czy  Pan  Burmistrz  wie,  że  w  myśl

postanowienia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Bydgoszczy  nastąpiło  naruszenie

dyscypliny finansów publicznych?

Burmistrz Robert  Luchowski –  muszę  się  z tym postanowieniem bliżej zapoznać.   Z

jakiego okresu jest to wystąpienie pokontrolne?

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek – jest to datowane na 22 lutego 2007 roku. 

Burmistrz Robert Luchowski – skutkiem tej informacji było odwołanie Pani Skarbnik?

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek –  było to brane m.in. pod uwagę. 

Burmistrz Robert Luchowski –  przyznam, że szukałem uzasadnienia przy odwoływaniu

poprzednich  Skarbników  Gminy  Żnin  i   nie  spotkałem  się  przy  odwoływaniu  Pani

Aleksandry Szpek  z szerszą dyskusją na temat tej kandydatki. 

Wiceprzewodnicz ący  Rady  Andrzej  Kurek  –   stąd  moje  wcześniejsze  pytanie  by

uzasadnić kandydaturę na powołanie nowego Skarbnika Gminy. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - zapytał czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań

nie było, wobec tego odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 10 Radnych

Przeciw było 8 Radnych

Wstrzymało się 3 Radnych

Rada   podj ęła uchwał ę Nr III/21/2014 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy  Żnin,

która stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

   

Burmistrz  Robert  Luchowski  -  Panie  Przewodniczący,  Szanowna  Rado,  Szanowni

Goście  pozwólcie,  że  w imieniu własnym podziękuję  Pani Irenie Pilarskiej  za   te lata

poświęcone na rzecz Gminy Żnin.  Wierzę,  ze  te  lata  były  z  korzyścią  dla  rozwoju  tej

Gminy. Jednocześnie dziękuję za wsparcie jakiego udzieliła Pani Irena Pilarska w trakcie

prac nad zmianami w budżecie na 2015 rok. Pani pomoc była bardzo cenna, zwłaszcza,

że wymagaliśmy wiele szczegółowych informacji. Tak jak mówiłem wcześniej, jeżeli moja

skromna osoba będzie mogła się przyczynić do  pomocy w dalszej realizacji zawodowej to
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taką pomocą służę. 

Chciałbym  serdecznie  podziękować  tym  Radnym,  którzy  uszanowali  wolę  Burmistrza

Żnina  i  zagłosowali  za  podjęciem tej  uchwały.  Nie  są  to  jedyne  trudne  decyzje,  które

będziemy  musieli  podejmować.  No,  ale  trzeba  je  podejmować,  gdyż  macie  Państwo

mandat większości w swoich okręgach.  Decyzje nie są łatwe, dla mnie również ta decyzja

nie jest łatwa, aczkolwiek jak wcześniej wspomniał Pan Radny Kurek i Radny Adamus nie

miałem okazji współpracować  z Panią Pilarską.  Z kolei te ostatnie tygodnie, dni to był

okres wzmożonej wspólnej pracy i za to Pani Skarbnik serdecznie dziękuję. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – ze swojej strony chciałbym powiedzieć, że

w ostatnich dniach, kiedy pracowaliśmy nad projektami  Pani Irena Pilarska służyła swoją

wiedzą i uzasadniała szczegółowo konieczność pewnych decyzji.  

AD PKT 21 -  Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Żnin.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu

uchwały. 

Burmistrz  Robert  Luchowski  -   Panie  Przewodniczący,  Szanowna  Rado  chciałbym

Państwa prosić  o  podjęcie  uchwały  w sprawie powołania  Skarbnika  Gminy Żnin.  Tym

kandydatem jest Pani Aleksandra Szpek. 

Pani Aleksandra Szpek w 1994 roku  ukończyła 5 – letnie studia magisterskie na Wydziale

Prawa  i  Administracji  Uniwersytetu  Mikołaja  Kopernika  w  Toruniu  na  kierunku

Administracja.  W  roku  2001  ukończyła  studia  podyplomowe  w  zakresie  zarządzania

finansami i marketingu na Wydziale Nauk Ekonomicznych i Zarządzania  UMK w Toruniu.

Jeżeli chodzi o przebieg pracy zawodowej to w latach 1994 – 2007 pracowała w Urzędzie

Miejskim w Żninie. Od 1994 roku do 1996 roku pracowała na stanowisku podinspektora, a

później  inspektora  w  Wydziale  Finansowym.  W  latach  1996  –  1999  pracowała  na

stanowisku kierownika referatu finansowo – podatkowego. W latach 1999 – 2004 pełniła

funkcję Naczelnika Wydziału Finansowego, a od września 2004 roku do 26 kwietnia 2007

roku pełniła funkcje Skarbnika Gminy Żnin. 

W  latach  2007  –  2013  pracowała  w  Banku  Pocztowym  S.A.  w  Bydgoszczy  w

departamencie klienta instytucjonalnego i bankowości transakcyjnej obejmującej klientów

z  sektora  finansów  publicznych.  Następnie  pracowała  w  departamencie  ryzyka

finansowego  klientów instytucjonalnych zajmując stanowiska począwszy od specjalisty

analiz  kredytowych  poprzez  zastępcę  naczelnika  wydziału  analiz  kredytowych,  aż  do

naczelnika wydziału monitoringu i naczelnika wydziału dokumentacji kredytowej. 
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Od  września  2013  roku   pracuje  na  stanowisku  głównego  księgowego  zakładu

Wodociągów i Kanalizacji „WiK” spółka z o.o.  w Żninie. 

Jeżeli  chodzi  o zainteresowania  są  to  głównie  zainteresowania  z  dziedziny finansów i

rachunkowości.  Jak  już  wcześniej  mówiłem Pani  Aleksandra  Szpek  w porozumieniu  z

prezesem WiK-u czynnie uczestniczyła w pracach nad poprawkami do budżetu Gminy

Żnin na 2015 rok w zespole, w którym pracowałem z Panem dr Markiem Gałązką  oraz

Panią Skarbnik Ireną Pilarską.  

Ponadto dodał, ze Pani Szpek ma duże doświadczenie zawodowe w zakresie finansów,

wyspecjalizowana jest w wielu instrumentach finansowych, po które będziemy niewątpliwie

sięgali w nadchodzących latach.  Są  to główne przesłanki zarekomendowania Wysokiej

Radzie Pani Aleksandry Szpek na to  odpowiedzialne kierownicze stanowisko w Urzędzie

Miejskim w Żninie. 

Przewodnicz ący  Rady Grzegorz  Koziełek  -  zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  nie  było,

wobec tego odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, a następnie poddał go pod

głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 14 Radnych

Wstrzymało się 7 Radnych

Rada   podj ęła uchwał ę Nr III/22/2014 w sprawie powołania Skarbnika Gminy  Żnin,

która stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

AD PKT 22 - Odpowiedzi na interpelacje Radnych.

Burmistrz  Żnina Robert  Luchowski  –  wyjaśnił,  że na prośbę  Pań  i  Panów Radnych

odpowiedź na interpelacje na piśmie zostaną przygotowane. 

Na odpowiedź Radnego Kowalewskiego, odpowiedział, iż w tej sprawie muszą się

spotkać we dwoje i zastanowić się nad pismem do Zarządu Dróg Wojewódzkich, a może

nawet spotkać się z zarządem, gdyż wie, iż Radny Kowalewski niejednokrotnie próbował

podjąć  wiele  działań  i  co  by się  nie  działo,  ciągle  są  jakieś  uwagi.  W związku  z  tym

proponuje, aby Radny Kowalewski spotkał się z nim i razem, przygotują pismo do Zarządu

Dróg Wojewódzkich, bądź udadzą się tam osobiście. Na początku rozmowy chciałby się

dowiedzieć  jakie  są  oczekiwania  Pana  Radnego  jednocześnie  jako  gospodarza  wsi

Sarbinowo dotyczące przeprowadzonych tam inwestycji. Dodał, iż myśli, że nie powinno
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być z tym żadnych problemów, chyba że pojawią się problemy natury proceduralnej bądź

prawnej.  Zwrócił  uwagę,  iż  być  może będzie konieczny osobisty kontakt,  gdyż  jak Pan

Adam zauważył, wymiana pism jest mało skuteczna. 

Odnośnie punktu świetlnego w Gorzycach Burmistrz  odpowiedział, że generalnie o

punkcie  świetlnym chciałby,  abyśmy porozmawiali  przy  okazji  dyskusji  nad  budżetem,

dlatego, że chcemy rozważyć możliwość wejścia w nowocześniejsze technologie, niż te,

które obecnie funkcjonują na terenie Gminy Żnin. Dodał, że o szczegółach nie chciałby na

razie specjalnie mówić, gdyż to także wymaga analizy dotyczącej opłacalności i kosztów

przejścia  z  tych  rozwiązań  „dennych”,  na  nowoczesne.  Natomiast  jeśli  będzie  taka

konieczność,  to  będziemy  się  jeszcze  nad  tym  punktem  świetlnym  zastanawiać.

Chociażby spójrzmy na wniosek Pani Krygier i odbiór tego ciągu pieszo – rowerowego.

Przyznał, iż są to rzeczy naprawdę łatwe do zrobienia, a nie wie dlaczego nie zostały one

dotychczas  zrobione.  Zapytał  jakim  wyzwaniem  jest  przeniesienie  jednego  punktu

świetlnego z jednego miejsca na drugie, w sumie parę metrów dalej. Zwrócił uwagę, że to

zupełnie  zmienia  rozświetlenie  punktów takich  ciemnych,  a  w  tym  przypadku  ścieżkę

rowerową.  Nad tym będzie trzeba jak najszybciej  zadziałać  i  to  zrobić.  Na interpelację

Radnej Pani Błońskiej odpowie także na piśmie. 

Strategia Rozwoju Gminy Żnin –  Burmistrz  odpowiedział,  że Strategia Rozwoju

Gminy Żnin okazuje się wielkim problemem. Ta strategia powinna była powstać już dawno

temu. Dodał, iż pamięta, że przy okazji spotkania z Radą Pożytku Publicznego rozmawiali

wcześniej   na temat  w ogóle  pracy nad strategią.  Strategię  Gmina powinna  mieć  już

dawno,  dlatego,  że  bez  strategii  niewiele  można  zrobić.  Powiedział,  że  pracując  w

Starostwie  Powiatowym  także  nadzorował  przygotowania  Strategii  Rozwoju  Powiatu

Żnińskiego,  przy  okazji  tej  strategii  powstał  Plan Rozwoju  Lokalnego.  Trzeba  było  się

posiłkować siłą zewnętrzną, bo nie jest to rzecz prosta, natomiast ta strategia już powinna

być zrobiona. Jak słusznie wskazała Radna Błońska ta strategia jest priorytetem. Strategia

musi powstać jak najwcześniej, jak tylko zakończy się  konkurs na Kierownika Wydziału

Promocji w związku z  odejściem poprzedniego. Pierwszy dokument już jest, zatem trzeba

do finału zmierzać, a nie ten dokument ustawicznie roztrząsać. To jest poważne narzędzie,

jeżeli chodzi o pozyskiwanie środków zewnętrznych. Mamy przyspieszać, a nie hamować,

zatem poprosił, o przygotowanie po Sesji  Rady Miejskiej o informację, na jakim etapie,

jeśli  chodzi  o tą  strategię  jesteśmy. W trakcie kampanii  dużo było  mówione o różnych

strategiach, lecz  Strategia Rozwoju nie jest jakimś dokumentem wiodącym, by się nim

pochwalić. Zwrócił uwagę, iż bardzo chętnie by do niego zajrzał i zobaczył na jakim jest

etapie. Podkreślił, iż sam osobiście tym się także zajmie. 
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Jeżeli chodzi o organizację ruchu na ul. Śniadeckich, to oczywiście tam jest jasno

określony zakaz ruchu drogowego i ktokolwiek tego nie przestrzega powinien podlegać

karze.  Natomiast  musimy sobie zdawać  sprawę  także z tego,  iż  na tej  ulicy jest  silna

lokalizacja sklepów. Tam są przedsiębiorcy, tam następuje proces załadunku i wyładunku

towarów. Jeśli występują tam takie zjawiska, że ktoś tam parkuje w jakimś długim odstępie

czasowym,  to  zgadza  się  z  Radnym Starczewskim,  że powinna  policja,  czy  też  Straż

Miejska interweniować. Jeżeli takie przypadki mają miejsce, to trzeba to zgłaszać. Patroli

na ulicach miasta nie widział, zatem zapewne wszyscy czekają na zgłoszenie tego typu

zdarzeń.  Natomiast  musimy  mieć  świadomość,  że  towar  do  sklepów  musi  zostać

dostarczony. Szkoda, że na etapie rewitalizacji nie uwzględniono możliwości, żeby chociaż

minimalny ruch był organizowany. Dzisiaj jest tam wiele przeszkód. Co do parkingu przed

kościołem,  jest  wola  proboszcza,  aby  taki  parking  tam  był  w  sensie  czasowego

zatrzymywania się. Chodzi szczególnie o nabożeństwa, natomiast do nowożeńców są tam

zwolnienia. Jest wola proboszcza, aby na czas nabożeństw, szczególnie w okresie świąt

przynajmniej parę tych miejsc parkingowych mogło się znaleźć. Na dzień dzisiejszy, z tego

co mi wiadomo, nie ma takiej możliwości, żeby tam ten parking wpisać, dlatego, że nie

zostało to wpisane na etapie procesu rewitalizacji, natomiast trzeba by było się zastanowić

nad tym, czy czasowy pobyt jest tam możliwy. Aczkolwiek gdyby zrobić sprawny przepływ

między ul. Wodną, a ul. Śniadeckich, czyli byłaby wola i proboszcza i dyrektora, aby te

bramy  były  pootwierane,  to  nie  byłoby  problemu,  ponieważ  byłby  ciąg  niezakłócony,

natomiast często jak Radny mówi jedna brama jest otwarta, ale co z tego jeśli druga już

nie jest otwarta. Z pewnością jakiś środek z proboszczem znajdziemy. 

Co do przewróconego drzewa, zgłoszonego przez Radnego Starczewskiego,  to

zostanie ta sprawa zgłoszona do Naczelnika Wydziału Mienia, Rolnictwa i Środowiska,

aby osoba odpowiedzialna za to się tym zajęła. 

Radny Ireneusz Starczewski  -  wyjaśnił, iż co do drzewa na ul. Kościuszki to jest to za

pomnikiem, który tam stoi oraz na tym przesmyku od ul. Dąbrowskiego do ul. Szpitalnej -

leży to drzewo na płocie. 

Burmistrz Żnina Robert Luchowski –  powiedział, że przekaże Pani Naczelnik, aby się

tym odpowiednia  osoba  zajęła.  Podkreślił,  iż  nie  jest  to  żadna wielka  sprawa,  ale  do

załatwienia. Zatem dobrze, iż Radny Starczewski to zgłasza. 

Odnośnie ścieżek rowerowych, to trzeba będzie przysiąść w ogóle nad  tematem

ścieżek rowerowych Gminy Żnin, dlatego, że są też mieszkańcy, którzy zajmują się tym

tematem od dawien dawna, natomiast nie było możliwości, aby się z tymi spostrzeżeniami

do włodarzy przebić.  Natomiast na początku roku chce się  z tymi przynajmniej dwoma
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mieszkańcami, którzy są bardzo aktywnie zaangażowani tematem ścieżek rowerowych i

chcą się spotkać.  Chcemy przede wszystkim zinwentaryzować, które fragmenty i w jakich

obszarach Gminy Żnin  mają  już  charakter  ścieżki  lub powinny mieć  charakter  ścieżki.

Zgadza się z tym, co mówił Radny Starczewski, że są miejsca, które są ścieżką rowerową,

a nie ma tam wyraźnych wskazań. Jest chodnik rozdzielony szeroką linią, nie wiadomo

czemu to służy – czy to służy poruszaniu się pieszym w dwóch kierunkach, czy to służy

faktycznie jako wydzielone miejsce na rowery. Są to faktycznie wszelkie rozwiązania do

przyjęcia, żeby był to znak pionowy i  dodatkowo poziomy, bądź tylko poziomy,  ponieważ

nie ma u nas takiej tendencji do  budowania jak w innych gminach przy okazji budowy

ciągów pieszych, że ciąg rowerowy jest oznaczony innym kolorem. W innych gminach to

bardzo  wyraźnie  widać,  ponieważ  jest  ciąg  rowerowy  bordowy,  czy  czerwony,  a  ciąg

pieszy jest innego koloru. Są także oznaczenia poziome i pionowe, bo takie powinny się

tam oczywiście znaleźć. Faktycznie przy lokalizacji ul. Browarowej właściwie nie wiadomo,

czy to jest ścieżka rowerowa, czy jest to ciąg pieszy w jedną i drugą stronę. Tym także

przy okazji pochylenia się nad ścieżkami rowerowymi będziemy się zajmować.

 Radny Ireneusz Starczewski  -  powiedział, iż nawet nie poruszał kwestii samochodów,

które tam parkują ze względu na rozładunek, czy załadunek, tylko mówił, że ten parking,

który jest na tym odcinku od ul. Pocztowej w stronę rynku – tam samochody z tamtego

parkingu wyjeżdżając jadą ulicą Śniadeckich. Chodzi o to, by skrócić jazdę tych młodych

ludzi, którzy sobie drogę skracają i tam wjeżdżają. Żnin, jeżeli chodzi o parking – nie może

zgodzić  się  w  żadnym  momencie  z  argumentacją  proboszcza,  ponieważ  Radny

Starczewski jeździł i nadal jeździ trochę po Polsce i tyle parkingów jest w centrum Żnina,

to proszę wskazać jedno miasto w Polsce, żeby było tyle parkingów. Czy tłumaczenie się,

że ktoś chce samochodem do kościoła wjechać to jest bzdura. 

Radny Adam Kowalewski –  zwrócił uwagę, iż podziela tok myślenia  Pana Burmistrza w

załatwieniu tego tematu nie samego przystanku, gdyż nie mówi o przystanku i wniosek

także nie dotyczył przystanku, a bezpieczeństwa dzieci dojeżdżających do szkół, co jest

właściwie zadaniem gminy, gdzie komisja na najwyższym szczeblu organizacyjna, czyli z

Komendy  Wojewódzkiej,  z  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich,  z  Urzędu  Marszałkowskiego,

która stwierdziła, że dzieci u nas na przystanku są zagrożone. Zatem prosiłby o odpowiedź

na piśmie  mówiącą  właśnie  o  bezpieczeństwie,  gdyż  z  tego  pisma dowiaduje  się,  że:

„przystanek autobusowy wraz z wiatą i przejściem dla pieszych wykonano”. I teraz nasuwa

się  pytanie:  Czego Ty Kowalewski  chcesz?. Otóż  nie chodzi  o to,  aby na piśmie było

uwzględnione, nie że ktoś sobie coś wymyśla, tylko, iż chodzi o sprawę bezpieczeństwa

dzieci. 
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Radny  Lucjan  Adamus  –  powiedział,  iż  jest  w  posiadaniu  dokumentów  jeszcze  nie

przeanalizowanych  dokładnie,  tylko  powierzchownie  na  razie.  Chciałby  poprosić  pana

Burmistrza,  ponieważ  mamy  tutaj  w  urzędzie  pracowników,  którzy  są  odpowiednio

przygotowani do tego, aby przeprowadzić kontrolę w Żnińskim Domu Kultury i w „Radiu

Żnin”, ponieważ okazuje się, że ŻDK jest dłużny radiu 75.000,00 zł, a „Radio Żnin”  jest

dłużne ŻDK 25.000,00 zł.  W związku z tym trzeba to wyjaśnić. W związku z tym prosi

Pana Burmistrza, aby plombowanie pomieszczeń i przenoszenie radia poza Żniński Dom

Kultury wstrzymać do czasu wyjaśnienia tej sprawy. Prosi, aby Pan Burmistrz zajął się tym

osobiście i powołał ludzi, którzy się na tym znają i rozliczyli kto, komu i ile jest w końcu

dłużny.  

AD PKT 23  –  Zapytania, wolne wnioski i informacje.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  przedstawił  pismo zawierające gratulacje

Prezydenta RP Pana Bronisława Komorowskiego dla Burmistrza Roberta Luchowskiego

w związku z wyborem na stanowisko Burmistrza Żnina. Stanowi o tym załącznik nr 21 do

protokołu. 

Następnie przedstawił pismo informujące o utworzeniu klubu Radnych „Forum dla Pałuk”

Klub zawiązał się 3 grudnia 2014 roku.  W skład Klubu wchodzą: Lucjan Adamus, Piotr

Horka,  Halina  Krygier,  Jerzy  Krynicki.  Funkcję  Przewodniczącego  Klubu  pełni  Radny

Lucjana Adamus. 

Ponadto  przedstawił  pismo właścicieli   działek  przy  ul.  Spacerowej  w Żninie.  Dotyczy

budowy sieci kanalizacyjnej i wodociągowej i ujęcia tego zadania w budżecie Gminy Żnin

na  2015  rok.  Dodał,  że  wniosek  skierował  do  rozpatrzenia  przez  Komisję  Budżetu

i Gospodarki Rady Miejskiej w Żninie. 

Następnie  przedstawił  wniosek  Pani  Teresy  Kurczewskiej  w  sprawie  rozpatrzenia

możliwości  zatrzymywania  się  i  parkowania  w obrębie  części  zrewitalizowanej  miasta.

Chodzi przede wszystkim o brak możliwości zatrzymywania się przy aptece znajdującej

się przy rynku.

Poinformował  również,  że  do  Rady  Miejskiej  wpłynęły  życzenia  świąteczne,  za  które

bardzo dziękuje. Z treścią życzeń można zapoznać się w Biurze Rady Miejskiej w Żninie. 
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AD PKT 24 – Zakończenie

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  – stwierdził, że został wyczerpany porządek

obrad  III  sesji  Rady  Miejskiej  w  Żninie.  Podziękował  Paniom  i  Panom  Radnym,

Burmistrzowi,  pracownikom  Urzędu,  prasie,  radiu  oraz  wszystkim  obecnym  na  sali

za uczestnictwo.

Przewodniczący Rady o godzinie 12.30 zamknął  III sesję Rady Miejskiej w Żninie.

Na tym protokół zakończono. 

Protokolant:

Łukasz Lisiecki

Inspektor ds. obsługi Rady

Przewodnicz ący Rady Miejskiej 
                   w Żninie

           Grzegorz Koziełek
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